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Milí příznivci Junioru! 
 

Držíte v rukou poslední číslo letošního školního 

roku, roku, na který budeme asi všichni dlouho 

vzpomínat…  

I když stále neprobíhá tradiční výuka, rozhodně 

jsme ve škole nezaháleli a naučili se spoustě 

nových věcí, možná pro někoho pro život 

potřebnějších,  než jsou některá data a vzorečky.  

Rádi bychom vám některé postřehy, dojmy a 

vzpomínky z této podivné doby zprostředkovali 

prostřednictvím našeho časopisu. 

 

Tak hurá do čtení a užijte si prázdniny!!! 

 

 

ZOOM – zprávičky ze školy 

 

Dětský den jsme oslavili navzdory rouškám…, ale bezpečně! 
 

 
 

 
 

Koordinátor školního časopisu: Mgr. Michaela Vejvalková 
Více informací ze života školy najdete na našich webových stránkách: 

http://www.zsivancicka.cz/ 

 
 
 

 

http://www.zsivancicka.cz/
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Zápisky z doby koronavirové 
 

28.února 2020 – Lidé si dělají zásoby jídla. 

1. března 2020 – A je to tady, do Česka se dostal koronavirus! 

10. března 2020 – Zavřeli školy! Zmatek!!! 
 

Nejdřív jsem byla trochu ráda, protože nám odpadla odpoledka 

a mohla jsem mít více času na dodělání referátu. Myslela jsem 

si, že to bude trvat týden. Situace se stále zhoršovala a začalo 

se říkat, že dřív než v květnu se do školy  nevrátíme.  

Zrušili jsme dovolenou na Djerbě.  Šila jsem si vlastní roušku, 

jelikož byl vyhlášen zákaz vycházení bez roušky. S mamkou 

jsme přestaly chodit na procházky, což bylo frustrující, měla 

jsem z toho depky! Uvědomovala jsem si, jak mi chybí obyčejná 

procházka venku. Začal týden, kdy jsem měla ve Znojmě 

recitovat na soutěži, tak snad příští rok… 

Další týden jsem měla slavit narozeniny. Svůj aprílový 

narozeninový den jsem začala návštěvou u zubaře! 

Učím se vařit. Snažím se být produktivní. I přesto mám skoro 

každý den stejný: 5:55 budíček, protáhnout, nasnídat, hygiena, 

učit se, někdy uvařit oběd, uklidit, jít naproti mamce do práce, 

odpočinek, cvičení, zahrada, večeře, spát. 

V dubnu začala on-line výuka. Byla jsem šťastná, když jsem 

konečně viděla paní učitelky. 

Často přemýšlím o tom, proč se vlastně koronavirus objevil? 

Já si myslím, že nám ho „dala“ Matka příroda, protože ji 

znečišťujeme, nevážíme si toho, co máme, bereme vše jako 

samozřejmost. 

Dala nám tato doba něco pozitivního?  Trávili jsme více času 

s rodinou, zlepšilo se ovzduší, mohli jsme se zamyslet sami nad 

sebou… Tak se z toho poučme!  

                                                                                                                    Hanka Havelková, 8. třída                     

            Vtipy a vtípky      
z doby koronavirové 

 

 
Na poště  
Dnes na poštu přišli dva lidé v roušce. 
Okamžitě nastala panika, ale naštěstí to bylo jen přepadení, a tak jsme se 
všichni uklidnili. 
CHUCK NORRIS 
Tak je to potvrzený. Chuck Norris chytil koronavirus, ale bylo mu ho líto, 
tak ho zase pustil. 
NUDA 1.0 
Vůbec se doma v karanténě nenudím. Jen by mě zajímalo, proč je v rýži z 
Penny jen 2854 kusů zrníček a z Lidlu jen 3084 zrnek? 
VAKCÍNA 
Pokud budou školy ještě dlouho zavřené, tak rodiče najdou vakcínu dříve 
než vědci. 
VÝLET 
Kam jedete na víkend? 

Původně jsem chtěl jet do kuchyně, ale pojedu až do obýváku... 
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Distanční výuka ve 3. B 

aneb karanténa nás nezastaví 

   
Daniel                                      Julča                                   Maty 

 Nela 

    
               Pája                        Sam                            Kuba E. 

 
 

  Doba koronavirová – zamyšlení na závěr 
 

Někteří lidé si myslí, že jsme si koronavirus jako 

lidstvo zasloužili, přiznám se, že k této skupině 

patřím také. 

Ale co nám tento neviditelný nepřítel vlastně 

přinesl? Zatím v naší zemi zemřelo více než tři sta 

lidí, nosili jsme roušky, dodržovali rozestupy, dívali 

jsme se na ty samé zprávy pořád dokola, nechodili 

jsme do školy, ven s kamarády, do kina, nejezdili 

jsme na dovolené, nejedli v restauracích, neustále 

jsme si desinfikovali ruce… 

Ale získali jsme čas strávený s rodinou, věnovali se 

svým koníčkům, někteří objevili nové záliby, pekli 

jsme a vařili, cvičili , četli , uklidili si v domě i sami 

v sobě…. A stále jsme čekali na moment, kdy vyjdeme 

ven a bude zase všechno v pohodě, nebudeme 

smutní, zmatení a nebudeme mít nepříjemný pocit a 

strach. Já věřím, že tento pocit už brzy všichni 

zažijeme! 
Tereza Plachá, 8. třída 
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V době karantény si našli někteří novou zálibu. Aneta 
Grásgruberová z 8. třídy se začala věnovat focení. 

 

 
 

 
Moravský Krumlov 

 

 

Doba koronavirová - zamyšlení 

Na jaře jsme se my  jako národ ocitli v krizi. Nejprve jsme si všichni 
mysleli, že to sem nemůže přijít, ale stalo se. Stát podle mě v této 
situaci postupoval rozumně a správně. Konečně lidé začali brát 
situaci vážně. Jestli bych někoho chtěla opravdu vyzdvihnout, pak 
by to byli lékaři a zdravotní sestry, těm patří velké díky… 

Vendula Plachá, 8. tř. 

V naší zemi byla zavedena velmi přísná opatření – nesměli jsme 
vycházet z domu, zavřely se školy a školky, divadla, obchodní a 
sportovní centra, bylo povinné nošení roušek, kterých brzo začalo 
být nedostatek, a proto jsme je začali šít sami, muselo se přerušit 
natáčení filmů a seriálů… , ale já věřím, že se to vyplatilo! 

Ondra Macek 8. tř. 

Lidé si v této době začali více pomáhat. Někteří šili roušky, jezdili 
nakupovat potraviny seniorům, vymýšleli různé pomůcky…Tím 
jsme se stali vzorem pro mnoho jiných zemí. 

Aleš Patěk, 8.tř. 

Coronavirus nám do životů vběhl hodně rychle a omezil nás 
v mnoha věcech. Teprve, když začala karanténa, mi došlo, jak bych 
ráda šla ven, nakupovala v obchodě bez roušky a igelitových 
rukavic….Myslím si, že Česká republika se k tomu dobře postavila a 
nenechala Covid-19 zvítězit. Doufám, že situace, ve které jsme se 
octli, pomalu a jistě ustupuje. 

Nikola Matějková, 8. tř. 

  
Všude s rouškami… 
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Distanční výuka v 1. třídě 

aneb karanténa nás nezastaví 
 

      
  Amálka                              Toník                                Tomáš 

      
   Eliška                                Klárka                                 Julinka 

       
   Vavřík                                                       Mareček                                                                   

 

 

 

Dopis z doby koronavirové 
 

Milá paní učitelko,                                                                10.4.2020 

 

chtěl bych Vám napsat něco o tom, jak trávím koronavirové prázdniny. 

Protože je karanténa, jsou omezené některé aktivity, tak se snažíme udržet 

dobrou náladu hlavně tím, že chodíme do přírody. Ze začátku jsem se těšil, 

že si vyzkouším roušku, ale ted´ mě to spíš otravuje, ale je to nutné. 

Nejprve jsme šli na velikou túru kolem Mariánské studánky a kolem řeky 

Rokytné. Další den jsme šli pracovat na zahradu, zasadit strom a taky jsem 

si zastřílel z luku. Ve čtvrtek za mnou přišel můj kamarád Filip, se kterým 

jsme hráli hry a povídali si. V pátek jsme opět šli na zahradu zasadit další 

květiny.  Další den jsme se šli zase projít, obhlédnout, jak pokračuje 

výstavba Novosad. Včera jsme si udělali procházku do Vrabčího hájku a 

tam jsme zahlédli u rybníka okousaný strom od bobra. 

Pevně doufám, že omezení už brzo skončí, protože se ze mě rodiče brzy 

zblázní. 

                                             Zdraví  Vás 

 

                                                                     Oliver Vejvalka (5.tř.) 
 

Jiří G. 6.B 
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 O Červené roušce 
 

Za sedmero horami a sedmero řekami žila Karkulka s  

červenou rouškou.  

Jednoho dne jí volala babička, že by potřebovala v Kauflandu 

nakoupit 20kg mouky, 15 balíčků těstovin a rýže a také 

toaletní papír. A ať si prý pospíší, protože to bude zase hned 

pryč. Karkulka vše  nakoupila a chystala se to odnést 

babičce. Do košíčku se jí to nevešlo, tak si musela vzít kárku. 

Maminka ji na cestu vybavila desinfekcí a hodila po ní 

červenou roušku, kterou si Karkulka samozřejmě zapomněla. 

A ještě jí přikázala: „Nechoď hlubokým lesem, je tam lidí jak 

na Václaváku!“ 

Karkulka vyrazila, trošku se zdržela trháním kytiček, a tak 

potom nestíhala a musela jít lesem. Šla po cestičce a 

udržovala si 2m odstupy od lidí, ale nebylo jí to moc platné, 

protože tam byly mraky lidí. Vtom se před ní objevil vlk , 

avšak nebylo poznat, o koho jde, jelikož měl roušku přes celý 

obličej a na rukou rukavice.  

„Karkulko, nemohla bys mi prosím věnovat toaletní papír, 

v Kauflandu už byl zase vykoupený!“ 

„ Ale já ho vezu babičce!  Snad jí nebude vadit, když ti jeden 

dám…“ řekla Karkulka. 

Vlk byl Karkulce nesmírně vděčný, a tak ho vůbec nenapadlo 

sežrat babičku nebo Karkulku, poděkoval za dar a odebral se 

do své nory, kde si řádně vydezinfikoval tlapy, vyvařil svou 

kožešinovou roušku a byl rád, že jí maso, protože mouka a 

rýže už byly v Kauflandu zase vykoupené… 
Vendula Plachá, Adéla Wünsche, Nikola Pokorná – 8.tř. 

 

 
 

Doba koronavirová – zamyšlení 

Myslím, že karanténa, která byla kvůli koronaviru, byla velice prospěšná pro 
mnoho lidí, přece jen měl každý čas sám na sebe , nemusel tolik spěchat do 
vnějšího světa a odpadlo hodně stresu. Pro některé to ale mohla být zase 
doba deprese a smutku, člověk je tvor, co potřebuje společnost, takže je 
logické, že to někomu chybělo. Na každého zkrátka dopadl koronavirus 
jinak, každému něco přinesl, ale i vzal, ovšem je jen na daném člověku, co to 
bylo, jak se k tomu postavil a jak tuto dobu využil. 

Jakub Grásgruber, 8.tř. 
 

Pro mě je tato doba důležitým obdobím v mém životě, kdy jsem si 
uvědomila, kdo je pro mě důležitý. Myslím tím hlavně kamarády, protože 
jsme se dlouho neviděli a začali mi opravdu chybět. Také mi chybí běžný 
denní režim. Chodím pozdě spát, pozdě vstávám a jsem líná víc než 
předtím. A co se týče jídla…hrůza! Každopádně si přeju, aby tohle všechno 
už skončilo a my jsme si užili léto naplno! 

Aneta Grásgruberová, 8.tř. 

 
Jana Stodůlková, 6.B 
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Doba koronavirová 
Úvaha 

 

Koronavirus je momentálně nejvíc řešenou věcí ve společnosti. Po 

celém světě se diskutuje o tom, jak nemoc Covid19 vznikla, jak se 

proti ní chránit a jak to bude pokračovat. 

Ze začátku to ale vůbec nevypadalo tak vážně, někde v Číně ve 

městě Wu-chan se objevil před Vánocemi první nakažený člověk, 

ale lidé to nijak neřešili. Od nového roku ale vše nabralo 

neuvěřitelné obrátky, virus se šířil  po celém světě a vyústil 

v celosvětovou pandemii. 

Státy začaly rychle uzavírat hranice, vyhlašovat karanténu, zákaz 

vycházení a další přísná opatření. Museli jsme začít nosit roušky, a 

to jsme zatím viděli jen u japonských turistů. Každým dnem 

přibývaly nové a nové informace a zákazy a tato situace trvá 

víceméně dodnes. 

Podle mě se situace kolem koronaviru moc hrotí. Asi chápu to, že 

kdyby se nic nedělalo, mohlo by to dopadnout daleko hůř. Na druhé 

straně existují daleko nakažlivější nemoci, na něž umírají ročně 

miliony lidí. Ale chápu, že ten, který si tuto nemoc opravdu prožil, 

bude mít názor opačný… 

Ale abych nebyl tak negativní. Jsem pyšný na to, že Česká republika 

to zvládá a určitě i bude dále zvládat na výbornou. Uzdravených 

přibývá a nakažených je méně a méně. Jenom bych si představoval, 

že příště v takové situaci zachováme více klidu. 

Jakub Hrdina, 8. tř. 
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Prvňáčci zpátky ve škole 
 
   Žáci první třídy zvládají koronavirovou krizi skvěle a 
s úsměvem, který sice není pod rouškou vidět , ale rozzářené oči 
prozradí vše. Jsme moc rádi, že jsme se po karanténě vrátili opět 
do školy. 
    Vysílali jsme on-line, s paní vychovatelkou Laďkou jsme měli 
pro zpestření výuky i Tvořeníčko a dokonce nás provázel 
pověstmi Moravského Krumlova i pan starosta. Každou středu 
jsme měli Den plný her, kdy jsme hráli např. kuličky, stavěli 
domečky z přírodnin, malovali jsme Floriánek .  
   Ale škola je škola – nahlásilo se nás 20 a máme dvě skupiny. 
Dodržujeme všechna hygienická pravidla a užíváme si svačinek 
v atriu, dokonce jsme zvládli i hry a soutěže na Den dětí a 
chodíme na vycházky. Roušku samozřejmě nosí i náš maskot 
Zetík.   
                    Krásné dny.                                                        A/3 
 

 

 
 

 

 

 

Dopis z karantény 
 

                                                                             10.5.2020 
 

Ahoj Eliško, 
 
 píšu Ti z karantény, ten Covid19 nám dává hodně 
zabrat, viď? Tím, že se nemůžeme vidět a potkávat, tak je 
mi moc smutno. 
 My  jsme hodně na zahrádce. Chodíme na 
procházky s Buddym. Nejčastěji chodíme do lesa, kde 
vždy potkáme nějakou srnku nebo zajíce. Často na Tebe 
myslím, co asi děláš ty? Určitě si hraješ s vaší kočičkou, 
taky bych ji ráda viděla. Je sice super, že nemusíme 
chodit do školy, ale úkolů je moc  a chybí mi spolužáci, 
dokonce si vzpomenu i na nějaké učitele. Je fajn, že si 
můžeme aspoň psát nebo volat a díky Messsengeru  Tě 
můžu i vidět, ale není to ono!!! 
 Určitě už Ti také chybí koně , na kterých jezdíme. 
Ráda bych šla k nim i pomáhat, ale je ta protivná 
karanténa! 
 Doufám, že se situace brzy zlepší a budeme se moct 
setkat. 
                                                    Všechny moc pozdravuj! 

      
                                 Lucka Třetinová (7.tř.) 
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Jak vlastně vypadá takový koronavirus? 

3.B 
 

 
 

    

Jak vlastně vypadá takový koronavirus? 

3.B 
 

      
  

 


